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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Taze meyve ve sebze 
fiyatları baş döndürüyor

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

29 Mayıs 2012 tarihli yazısıdır.

 Gazi Erçil vakası ve STK’lar 

2’DE

4’TE

Ömer Can’ın dışında 
herkes hastane istiyor 

4’TE

4’TE

Başbakan dün grup toplantısında Uludere 
ile ilgili olarak çök önemli açıklamalarda 
bulunacağını, böylece her şeyin açığa 
çıkacağını vadetmişti!

Ama bilinenin ötesinde bir şey söylemedi. 
Onun yerine sezeryan ve kürtajın yakında 
çıkarılacak yasayla yasaklanacağını söyledi. 

BDP’ye, önceki gün “nekrofiller” demişti, 
dün de grupta, “Ceset avcıları, kalleşler” 
dedi. 

WJS’de payını aldı: “Sana ne, sana ne 
oluyor, sen nereden gocundun?” 

CHP’ye bu hafta da standart menüyü 
uyguladı. Ama Devlet Bahçeli ve MHP bu 
kez başbakandan ‘Aferin’ aldı.

4’TE

 

Ali İ. Kaya/Yeminli Mali Müşavir

7524 SAYILI (TORBA) KANUNLA 
YAPILAN DEĞİŞİKLİKLER (8)

Mali bakış

7524 SAYILI KANUNLA YAPILAN VERGİ 
DÜZENLEMELERİ ÖZETLE AŞAĞIDAKİ GİBİDİR.

A) KURUMLAR VERGİSİ KANUNUNDA 
YAPILAN DEĞİŞİKLİKLER

Kıymetli Madenlerin Değerleme İşlemlerinde 
Değerleme Ölçüsü Olarak Borsa Rayicinin 
Kullanılabilmesi

Bu Kanunun 7 nci maddesi ile Vergi Usul 
Kanununun “Borsa Rayici” başlıklı 263 üncü 
maddesinde yapılması öngörülen değişiklikle, 
kıymetli madenler borsasında işlem gören kıymetli 
madenlerin değerleme işlemlerinde değerleme ölçüsü 
olarak borsa rayicinin kullanılması 
sağlanmaktadır.

Aylardan beri Adana’ya hep tedavi amaçlı 
geliyorduk, bu sefer geziye katılmak için 
geldik, ohh…

Çukurova Hava limanını ilk defa 
kullanacağız. O nedenle geceyi Adana’da 
geçirdik, 12:00’de ki uçak için saat 06:30’da 
uyandık. Eşim, arabamızı bir hafta 
boyunca duracağı park yerine götürdü. 
Otelden Havaş’a binmek için çıktığımızda 
saat 08:00’di. Bir alışveriş merkezinin 
önünden kalkıyor Havaş. Kısa sürede 
vardık. 

Türkiye’de her iki çocuktan biri yoksul
Türkiye Komünist Partisi Şahinbey İlçe Başkanı Fatma Yücetaş, ‘’Türkiye, çocuk 

yoksulluğu açısından OECD’ye üye 41 ülke arasında yüzde 22 oranıyla en yüksek 
yoksulluk oranına sahip ikinci ülke durumunda. "Türkiye’nin Yokluk ve Yoksulluk 
Raporuna göre ise Türkiye’de her iki çocuktan biri yoksul’’ tespitini yaptı. 

Çocuk işçi sayısı iki milyona yaklaştı
Ülkemizde çocukların açlıkla sınandığını, yeterli 

gıdaya ulaşamadığını, dengeli beslenemediğinden 
büyüyemediğini ve gelişemediğini kaydeden 
Yücetaş, ‘’Çocuklarımız tarikat yurtlarında 
tacizin, tehdidin ve gericiliğin pençesine terk 
ediliyor, aynı tarikatlar ÇEDES ile örgün eğitime 
doğrudan sokuluyor, çocuk işçiliği rekor düzeylere 
tırmanıyor. Ülkede çocuk işçi 
sayısının iki milyona yaklaştığı 
belirtiliyor. Fabrikalarda ucuz 
iş gücü olarak görülen, uzun 
saatler çalıştırılan ve ağır işlerde 
büyük bir sömürüye maruz 
kalan çocuk işçilerin payına ya 
iş cinayetleri ya da patronun 
keyfi işkenceleri düşüyor’’ 
ifadelerini kullandı. 

Manisa’da maden, İstanbul’da gıda ile plastik, Hatay’da metal, 
Gaziantep’te ise tekstil işçileri grevde. Hepsinin ifadesi aynı: 

‘Haklarımızı alana kadar mücadeleyi sürdüreceğiz’

İşçiler, Akcanlar’a ait Divan ve Grand 
Otel için boykot kampanyası başlatacak

Ekonomik krizin 
giderek derinleştiği 
Türkiye’de en çok 
ezilen asgari ücretle 
geçinmeye mahkûm 
edilen emekçiler oldu. 
Açlık sınırının altında 
yaşam savaşı veren 
işçiler yurdun dört bir 
yanını direniş alanına 
çevirdi. Manisa, 
İstanbul, Gaziantep 
ve Hatay’da işçiler 
hakları için günlerdir 
eylemde.

“Gaziantep’in hızla nüfusu artarken, buna bağlı olarak birçok suç oranlarında da bir artış yaşanıyor. Bunlardan 
biri uyuşturucu kullanımı. Şehirde uyuşturucu kullanımının ilkokul seviyelerine kadar indiğini görmekteyiz”

Adliyedeki raflar uyuşturucu 
dosyalarıyla dolup taşıyor

Gaziantep’te son dönemde hem uyuşturucu satışının hem de kullanımının arttığına dikkat çeken Av. Güngör 
Sancılı, ‘’Kentte uyuşturucu satışı korkutucu boyutlara ulaştı. Kolay bir şekilde temin edilen uyuşturucu gençlerimiz 
için büyük bir tehdit oluşturuyor. Gaziantep Adliyesi’nde raflar uyuşturucu dava dosyalarıyla doldu taştı’’ dedi. 

Uyuşturucu maddenin 
en büyük pazarı 

yakın ve Orta Doğu
Sancılı, ‘’BM'nin Uyuşturucu ve Suç Dairesi 

(UNODC) tarafından hazırlanan rapora 
göre Türkiye, ‘Captagon’ ve metamfetamin 
uyuşturucuların ticaretindeki geçiş 
noktalarından biri olarak göze çarpıyor. 
Captagon, son yıllarda Orta Doğu'da adeta 
veba gibi yayılan, çok fazla bağımlılık 
yapan amfetamin benzeri bir uyuşturucu. 
Çoğunluğu Suriye'de ve az bir bölümü de 
Lübnan'da üretilen uyuşturucu maddenin en 
büyük pazarı yakın ve Orta Doğu’’ ifadelerini 
kullandı. 

Uyuşturucu bulmak 
çok kolay bir hale geldi

‘Irak'ta 2019'dan 2023'e kadar 
metamfetamin ele geçirilen vakalarda yüzde 
600 artış yaşandı’ diyen Sancılı, ‘’Gaziantep’in 
Suriye ve Irak’a yakın bir şehir olduğunu 
düşünürken, kentimizin uyuşturucunun 
geçiş noktalarından birisi olduğunu anlamak 
zor olmasa gerek. Şu anda hem imarsız hem 
de imarlı yerleşim yerleri olmak üzere her 
mahalle hatta her sokak başında amfetamin 
benzeri uyuşturucular bulmak çok kolay bir 
hale geldi’’ tespitini yaptı. 4’TE

AKP’de yaprak dökümü başladı
31 Mart yerel seçimlerinde Antep büyük hezimete uğrayan 

AK Parti’de yaprak dökümü başladı. Nizip, Karkamış ve 
Yavuzeli İlçe Başkanları görevlerinde affını istedi. 

Seçimi kaybeden 
ilçe başkanları 
aflarını istedi

AK Parti’nin kaleleriarasında 
gösterilen Antep’te 31 Mart 
yerel seçimlerinde büyük 
bir hüsrana uğramasının 

ardından istifalar gelmeye 
başladı. Özellikle ilk istifaların 
seçimde kaybedilen Nizip, 
Karkamış ve Yavuzeli 
İlçelerinde yaşanması dikkat 
çekti. İstifaların diğer ilçelere 
sıçrayıp sıçramayacağı ise 
merak konusu oldu. 4’TE

Üniversite 
öğrencileri için 
ilk meclis gezisi

Şehitkamil 
Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz, 
Gaziantep’teki 
üniversiteli 
gençlerin kültürel 
gelişimlerine 
katkıda bulunmak 
ve Türkiye’nin 
tarihi mirasını 
yerinde 
görmelerini 
sağlamak amacıyla 
önemli bir projeye 
imza attı.

“GAZİŞEHİR’DEN 
GAZİMECLİS’E” 
adlı proje 
kapsamında, 
18-25 yaş arasındaki 
üniversite 
öğrencileri, Başkan 
Umut Yılmaz’ın 
desteğiyle Ankara’ya 
gönderildi. 4’TE

Sermin Ocak anısına workshop düzenlendi
GastroAntep Kültür Yolu Festivali 

kapsamında, Gaziantep'in kaynak 
niteliği taşıyan ilk yemek kitabının yazarı 
Sermin Ocak anısına özel bir workshop 
gerçekleştirildi. Festivalin en dikkat çeken 
etkinliklerinden biri olan bu workshopta, 
kentin ünlü otellerinin şefleri hünerlerini 
sergileyerek kıyasıya yarıştı.

Fatma Yücetaş

Av. Güngör 
Sancılı

Ahmet Özaslan Mehmet Ali Polat Mehmet Cankesen

Patlıcan bin lira, taze peynir bin 
200 liradan müşteri buluyor

Bahar mevsimi kendini, 
sebzesi, meyvesi, giysileri ile iyice 
hissettirmeye başladı. Mevsim 
değişiklikleri her yerde farklı 
görülürken çarşı-pazar oldukça 
şenlendi. Yaz mevsimi meyve ve 
sebzesinin az bulunduğu, fiyatların 
da biraz astronomik olduğu şu 
günlerde bazı etkileri gözden 
geçiriyoruz. 

Özgürlük ve Dayanışma Partisi İl 
Başkanı Güzel Çalgan, Kolejtepe'deki 
hastane binasının Çocuk Hastanesi 
olması için imza kampanyası 
başlatacaklarını açıkladı. Bu arada 
AKP İl Başkanı Ökkeş Eruslu, 
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Asım 
Güzelbey ve Milletvekili Nurettin 
Aktaş'ın da binanın hastane olarak 
kullanılması yönünde görüş belirttiler.
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

açıklamalarda bulunacağını, 
böylece her şeyin açığa 
çıkacağını vadetmişti! 
Ama bilinenin ötesinde 
bir şey söylemedi. Onun 
yerine sezeryan ve kürtajın 
yakında çıkarılacak yasayla 
yasaklanacağını söyledi. 

BDP’ye, önceki gün 
“nekrofiller” demişti, dün 
de grupta, “Ceset avcıları, 
kalleşler” dedi. 

WJS’de payını aldı: “Sana 
ne, sana ne oluyor, sen 
nereden gocundun?” 

CHP’ye bu hafta da standart 
menüyü uyguladı. Ama 
Devlet Bahçeli ve MHP bu 
kez başbakandan ‘Aferin’ aldı.

Başbakan grupta okuduğu 
bir şehit mektubu ile herkesi 
ağlattı. Ama hemen sonra 
şehidin babasından şaşırtıcı 
bir açıklama geldi. Mektup, 
18 sene evvel yazılmış. fiehit 
babası haber kanallarına 
yaptığı açıklamada, 
başbakanı samimi 
bulmadığını, şehitlerin 
arkasına saklandığını söyledi.

***
Böyle başladık, ama asıl 

yazmak istediğimiz bu değil.
Habertürk Gazetesi ile 

İstanbul Sabah Gazetesi 
arasında müthiş bir polemik 
başladı.

Konu mankeni Gazi 
Erçil, eski Merkez Bankası 
Başkanı veya eski adı ile 
Guvernörü…

Gazi Bey, Habertürk’ün 
ekonomi sayfasına 
haftada birkaç kez 
yazı yazıyor, sürekli 
yüksek faiz politikasını 
savunuyordu. (PPK dün faizi 
değiştirmediğini açıkladı)

Henüz kanıtlanamayan bir 
iddiaya göre İstanbul Sabah 
Gazetesi’nden bir editor Gazi 
Erçel’i arayarak, “Siz Yeditepe 
Faktoring’in hem ortağı, 
hem de yönetim kurulu 
üyesisiniz. Bir arkadaşımızın 
ödemelerle ilgili sıkıntısı var, 
yardımcı olabilir misiniz?” 
diyor.

Erçel, kendisini arayan 
editöre, “Size yardımcı 

olamam” diye olumsuz yanıt 
verince, İstanbul Sabah 
da, “Bu ne biçim ekonomi 
yazarı! Bir tefeci kuruluşun 
hem ortağı, hem yöneticisi 
olarak yüksek trajlı bir 
gazetede yazarak tefeciliğin 
savunmasını yapıyor!” diye 
çirkin olayı gazete sayfasına 
taşıyınca kıyamet kopuyor.

Habertürk’ün yayın 
yönetmeni Fatih Altaylı, Gazi 
Erçel’den söz konusu tefecilik 
şirketinin ortağı ve yöneticisi 
olduğunu sorup öğrenince 
yazılarına son verip Erçel’i 
kovuyor.

Polemik bu minval üzerine 
devam ediyor.

***
Şimdiii…
Universal bir etik 

sözkonusu.
Eğer bir meslek odasında 

yöneticiyseniz, bir gazetede 
yazarsanız, kamuoyu kolayca 
etkileyecek bir konumunuz 
varsa, size menfaat 
sağlayacak her türlü eylem 
ve tavırdan ‘ahlak’ kuralları 

gereği uzak durmanız 
gerekir.

Allah için söyleyin, buna 
kim uyuyor? 

Gazianteptekiler mi 
uyuyor? 

Veya sözgelimi 
İstanbuldakiler mi uyuyor?

Hayır! Hiçbiri.
Varlıklarının büyük 

bölümünü ellerinin altındaki 
meslek odalarından, sivil 
toplum kuruluşlarından 
elde etmiş niceleri var. 
Hangi ahlaktan, hangi 
etikten, hangi faziletten 
bahsediyorsunuz Allah 
aşkına…

***
Fatih Altaylı’nın haliyle 

gücü Gazi Erçel’e yetti ve 
kulağından tuttuğu gibi 
gazete sayfasından kovdu. 
İyi de etti. Bu güzel bir örnek 
ama, denizde kum misali çok 
az…

Bu ahlak stardardını 
ülkemize getirmek için acaba 
kaç jenerasyon beklemek 
lazım dersiniz?

Gazi Erçil 
vakası ve STK’lar 

Sıra destekçilerde!

Aykut Tuzcu’nun 
29 Mayıs 2012

tarihli yazısıdır

AK Parti iktidarının değiştirmek 
için kollarını sıvadığı kürtaj yasasına 
direnen kadınlar önceki gün İstanbul’da 
Kadıköy’de muhteşem bir protesto 
yürüyüşü yaptılar.

Tıpkı AB ülkelerinin televizyonlarında 
izlediğimiz gibi renkli, kavgasız, bol 
pankartlı, iyi organize edilmiş bir 
protesto yürüyüşü idi.

Bilmem dikkatinizi çekti mi, ortada 
hiç polis yoktu!

Artık hep böyle mi olacak, yoksa 
kadınlara torpil mi yapıldı?!

                                            ***
Buraya kadar çok güzel. Şimdi merak 

ediyorum, bu yasayı benimseyenler de 
acaba ‘Destek’ yürüyüşü yapacaklar mı?

Yapılırsa, sizce yürüyüşe kimler 
katılır?

Erkekler mi, kadınlar mı?
Protestocular gibi renkli mi giyinirler, 

yoksa kara mı?

Başbakan dün grup toplantısında 
Uludere ile ilgili olarak çök önemli

Aylardan beri Adana’ya hep tedavi 
amaçlı geliyorduk, bu sefer geziye 
katılmak için geldik, ohh…

Çukurova Hava limanını ilk defa 
kullanacağız. O nedenle geceyi 
Adana’da geçirdik, 12:00’de ki uçak 
için saat 06:30’da uyandık. Eşim, 
arabamızı bir hafta boyunca duracağı 
park yerine götürdü. Otelden Havaş’a 
binmek için çıktığımızda saat 08:00’di. 
Bir alışveriş merkezinin önünden 
kalkıyor Havaş. Kısa sürede vardık. 
Taksi 81 lira tuttu. Mesafe kısa olduğu 
için indi bindi parası 90 lira ödedim. 

Caddenin üzerinde gölge bir 
bank ararken, alışveriş merkezinin 
önündeki kafelerden birinin açık 
olduğunu fark ettim. Hemen kafeye 
intikal ettik. 3 parça büyük börek, 2 
büyük çay ve 1 şişe su için 180 lira 
ödedik. Börekler çok başarılıydı, 
lezzetliydi ve eser miktarda tuz 
kullanılmıştı. Çay, yerli çaydı ve 
tavşan kanı deminde nefisti. Miktarı 
fazla olduğu için ikinci bardağı içmek 
istemedim. Bravo “Pakfırın”a ne varsa 
yerelde var…

Dün, Adana çarşısında dolaştık. 
İçim parçalandı. Her, 4-5 dükkandan 
biri kapanmıştı. Adana çiftçi 
memleketi olduğu için güneşten 
korunmaya yönelik şahane şapka ve 
aksesuarlar vardı. O şapkalardan epey 
çeşit almıştım, yerli imalata destek 
vermiştim. Kullanıyorum çok da 
memnunum. Şapka imal eden firma 

kapanmış. Şapka satan dükkanların 
sayısı da bire inmiş. Çeşit çok kısıtlı 
ve zevksizdi. İyi ki önceden almışım. 

Bu çarşının bir bölümünün ismi: 
Melek girmez. Ermeni döneminden 
kalma bir isim olsa gerek. Kim bilir ne 
hazin bir hikayesi vardır. 

Havaş otobüsünün bilet fiyatı 200 
lira. Uzun yıllar basın kartım olduğu 
için bu otobüslere ücret ödemeden 
bindim. 

Çukurova Havaalanı’na park 
yeri için telefon ettik. İnternette, 
kapalı ve açık park alanının küçük 
olduğu, yer bulamayan kişilerin 
arabalarını sokakta rast gele bir 
yere bırakıp gitmek zorunda 
kaldıklarına dair şikayetler vardı. 
O nedenle yer konusunda emin 
olmak istedik. Havaalanı santrali 
otopark bölümünün telefon bağlantısı 
olmadığını söyledi. Çukurova otelinin 
danışmasına bağladılar. Oradan 
otoparkla ilgilenen birisini buldular. 
Çıkan kişi sorularımızı anlama 
yeteneğinden yoksun olduğu için aynı 
cümleleri kurdu, konuşma boyunca, 
o nedenle havaalanına arabamızla 
gitmemeye karar verdik. 

Çukurova Havaalanı’nın 2011’de 
sulu tarım arazisine yapılması ve üç 
ayrı müteahhide para kazandırması 
ile ilgili Murat Ağırel’in Halk TV’de 
programı vardı. Mevcut havaalanı 
kapasitesinin üç misli fazla yolcu 
kapasitesi garantili havaalanı…

Destekleme ve Fiyat İstikrar Fonu 
Hakkında Kararda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Cumhurbaşkanı 
Kararı, Resmi Gazete'de yayımlanarak 
yürürlüğe girdi.

Ticaret Bakanlığından edinilen 
bilgilere göre, dökme ve varilli 
zeytinyağı ihracatı yurt içi tüketici 
fiyatları, mevsimsel gelişmeler, arz ve 
stok durumu gibi unsurlarıyla yakından 
takip edilerek söz konusu ürünün 
ihracatına yönelik dönemsel tedbirler 
uygulanıyor.

Bu çerçevede, Avrupa'da yaşanan 
kuraklık nedeniyle İspanya ve İtalya 
başta olmak üzere dünyada zeytinyağı 
üretiminin yüzde 20 azaldığı, 
Türkiye'nin üretiminin ise yüzde 62 
artış gösterdiği 2022/2023 sezonunda 
dökme ve varilli zeytinyağı ihracatının, 
ambalajlı zeytinyağına yönlendirilerek 
katma değerli ürün ihracatına katkı 
sağlanması amacından hareketle, 
her türlü dökme ve varilli zeytinyağı 
ihracatında kilogram başına 20 sent 
kesinti yapılması hususunu düzenleyen 
7391 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı 
yürürlüğe girmişti.

Ticaret Bakanlığı tarafından başta 

Tarım ve Orman Bakanlığı olmak üzere 
ilgili resmi ve sektörel kuruluşlar ile 
zeytinyağı piyasasına ilişkin dış ticaret, 
yurt içi arz, tedarik, yurt dışı ve yurt içi 
fiyatlar, Türkiye ve dünyadaki güncel 
gelişmeler yakından takip ediliyor.

İçinde bulunulan 2023/24 zeytinyağı 
sezonunda dünya ve Türkiye zeytinyağı 
piyasaları incelendiğinde, Türkiye dahil 
geleneksel ihracatçı ülkelerde 2022/23 
sezonuna göre beklenenin üzerinde bir 

rekolteyle tamamlanacağı, aynı artış 
trendinin 2024/25 sezonunda da devam 
edeceği öngörülüyor.

Bu nedenle ihracatçıların rekabetçi 
sezon şartlarına uyum sağlayabilmeleri, 
mevcut ihraç pazarlarının muhafaza 
edilmesi ve yeni pazar entegrasyonunun 
kolaylaştırılmasını teminen dökme ve 
varilli zeytinyağı ihracatı için uygulanan 
kesintinin kaldırılmasına karar verildi. 
Cumhuriyet

Dökme ve varilli zeytinyağı ihracatına 
uygulanan fon kesintisi kaldırıldı

Zeytinyağında ihracatçıların rekabetçi sezon şartlarına uyum sağlayabilmeleri 
için düzenlendiği söylenen dökme ve varilli zeytinyağı ihracatında uygulanan 
Destekleme ve Fiyat İstikrar Fonu kesintisinin kaldırılmasına karar verildi.

GastroANTEP Kültür Yolu Festivali 
gastronomi etkinlikleri kapsamında, 
“Gaziantep’te Gastronomi Sektörüne 
Yapılacak Yatırımlar, Girişimcilik 
Fırsatları ve Yeni Ekonomik Modeller” 
başlıklı panel düzenlendi. 

“GastroANTEP Festivali’nde ekonomi 
konuluşuyor” temasıyla gerçekleştirilen 
panelin moderatörlüğünü Hürriyet 
Gazetesi yazarı Noyan Doğan 
üstlenirken, Gaziantep Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet Tuncay 
Yıldırım, Güneydoğu Anadolu Tekstil 
ve Hammaddeleri İhracatçıları Birliği 
Başkanı Ahmet Fikret Kileci ve ETÜDER 
Yönetim Kurulu Başkanı Melih Şahinöz 
ise panele konuşmacı olarak katıldı.

Panelde, Gaziantep’te gastronomi 
sektörüne yapılacak yatırımların şehir 
ekonomisine katkıları, girişimcilik 
fırsatları ve yeni ekonomik modeller 
masaya yatırıldı. Katılımcılar, gastronomi 
sektörünün bölge için stratejik önemine 
vurgu yaparak, sektöre yönelik 
yatırımların hem yerel hem de ulusal 
düzeyde büyük getiriler sağlayacağını 
belirtti.

Panelde ayrıca Gaziantep’in dünya 
mutfağındaki yeri ve bu alandaki 
girişimcilik fırsatları tartışılırken, 
panelistler yeni ekonomik modellerin 
gastronomi sektörüyle nasıl entegre 
edileceği üzerine değerlendirmelerde 
bulundu. Haber Merkezi

Gastronomi sektörünün bölge için stratejik önemine dikkat çekildi
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Bahar mevsimi kendini, 
sebzesi, meyvesi, giysileri ile 
iyice hissettirmeye başladı. 
Mevsim değişiklikleri her 
yerde farklı görülürken 
çarşı-pazar oldukça 
şenlendi. Yaz mevsimi 
meyve ve sebzesinin az 
bulunduğu, fiyatların da 
biraz astronomik olduğu şu 
günlerde bazı etkileri gözden 
geçiriyoruz. Patlıcan 1000, 
taze badem 300-400, kabak 
325, bakla 325, sarımsak 
300, domates 210, salatalık 
300, soğan 50-150 lira.

Meyveler, sebzeler kadar 
bol ve çeşitli değilse de 
üzüm, çilek piyasada 
görünmeye, yeni ağız tatları 
vermeye başladı. Tüm kış 
mevsimi boyunca piyasadan 
hiç kalkmayan domates, 
salatalık gibi sebzelerin 
şimdi daha lezzetli olmaya 
başladığı söyleniyor. 
Ayrıca şehrimizin kendine 
has özelliği olan Antep 
peynirinin de yavaş, yavaş 
piyasaya çıktığı, ancak 
kilosu 1200 liraya satıldığı 
öğrenildi.

Taze meyve ve sebze 
fiyatları baş döndürüyor
Patlıcan bin lira, taze peynir bin 200 liradan müşteri buluyor

Bir süre önce verdiğimiz haberde 
Karşıyaka'nın nüfusunun her geçen 
gün arttığını, şehrin üçte bir nüfusunun 
burada yaşadığım bildirerek ilçe olmasını 
istemiştik. Yayınımız doğrultusunda 
Valilik tarafından İçişleri Bakanlığına 
gönderilen teklif Karşıyaka'nın ilçe 
olması için gerekli şartların bulunmadığı 

bildirilerek reddedilmişti.
Konuyla ilgili olarak bir açıklama yapan 

Gaziantep ANAP milletvekili A. Ata 
Aksu, kendisinin de İçişleri Bakanlığı 
komisyonunda üye olduğu bildirilerek 
Karşıyaka'nın ilçe olması için çalışmaları 
aralıksız sürdüreceğini yeniden gündeme 
getireceğini açıkladı.

Karşıyaka’nın ilçe olması 
yeniden gündeme getiriliyor

NAZAN HIDIROĞLU
-Canlı hayvan ihracatında ihracatçı, 

müstahsil, ve İhracatçı Birlikleri ihraç 
sezonundan bir kaç ay önce Türkiye 
genelinde aşılama sistemi istiyorlar. Bu 
mümkün müdür? Ayrıca ücret karşılığı aşı 
kağıdı satıldığına dair söylentiler var. Siz 
rastladınız mı?

- Türkiye genelinde bir aşılama 
mümkün değildir. Sağlık yönünden 
aşılama ihracatçının kendi bölgesine 
aittir. Gaziantep'e gelen canlı hayvanın 
aşı kağıdında tarihide belirtiliyor. 
Yaptırmayanlar bir veterinere gidip istediği 
kadar aşıyı satın alıyor. Piyasada sahte 
raporlara rastladık. Müstahsil şehrimize 
gelmeden aşısını mutlaka bölgesinde 
yaptırmalıdır. Biz bu işini üzerinde titizlikle 
durduğumuzdan ihracatçı hoşnut olmuyor. 
Tabi ihracatçı işinin hemen bitirilmesini 
ister. Hatta öyleleri vardır ki hiç bir şey 
sorulmasın, onlar hemen yüklemeyi 

yapsınlar. Bu da olmayınca canları sıkılıyor.
- İhracatta hayvan pazarında sağlık 

sertifikası verilmesi istenmekte, zaman 
kaybının önüne geçilmesi dilenmektedir. 
Ne dersiniz? Komplike hizmet verme 
konusunda girişimleriniz olacak mı?

- Bu 1234 sayılı yasanın gereğidir Park, 
pazar konusunda girişimlerimiz olacak. 
Pazar yerinde veterinerin bulunması yasada 
belirtilmiştir. Tüm büyük hayvancılık 
merkezlerinde de vardır. Bizim bünyemizde 
orda duracak kişi bu konuda yetkili 
olacak, işlem orda görülecektir. Biz gerekli 
yazışmaları yaptık, cevap bekliyoruz.

- Başka eklemek istedikleriniz var mı?
- Benim aklıma gelen, ihracat için ayrı bir 

pazar yeri yapılmalıdır. Muayene olduğu 
yerde yükleme yapılabilmelidir. Böylece 
kimse şaibe altında kalmaz. Ayrıca ihracat 
için ayrı kantarlar olmalıdır, sıkışıklık 
önlenmelidir. İhracat öğleden sonraya 
kalmamalıdır.

Hayvan ihracatı konusunda 
İl Veteriner müdürü Asaf M. Sayan konuşuyor (4)

“Piyasada sahte raporlar var”
İhracatçılar kendilerine hiçbir şey sormadan hemen yüklemeyi 

yapmak istiyorlar. İhracat için ayrı bir pazar yeri olması ve muayene 
yapılan yerde hemen yüklenmenin de yapılması öneriliyor.

Televizyon ruhsat ücretlerinin son defaya 
mahsus olmak üzere, 31 Haziran’a kadar PTT' 
ye yatırılması gerektiği açıklandı. Ruhsat 
ücretlerini bu tarihe kadar yatırmayanlardan, 
ruhsat ücretinin yüzde ellisi oranında ceza 
alınacağı bildirildi. 

PTT yetkililerinden edindiğimiz bilgiye 
göre: daha evvel televizyonlarını bandrol 
ücreti ödemeden alıp, kaçak kullananların da 
bu tarihe kadar mutlaka kayıt yaptırmaları 
gerektiği açıklandı. Bandrol almayanlara 31 
aralığa kadar süre tanındığını belirten ilgililer, 
artık kayıt yaptırmak isteyenlerden de yüzde 
elli oranında ceza alınacağını bildirdiler. 
Ruhsatını kaybeden vatandaşların bir yıl 
önceki makbuzla gidip vergisini ödeyebileceği 
belirtildi. Ruhsat ücretlerinin siyah-beyaz 
televizyonlar için bin lira, renkli televizyonlar 
için 4 bin lira, TV-video için 8 bin lira, müzik 
seti için 3 bin lira, video-TV-radyo için ise 9 
bin lira olduğu açıklandı.

Ruhsatsız televizyonlar haziran ayından sonra 
yakalandığı takdirde bedelinin yansı kadar ceza 
alınarak bandrol verilecek. 400 bin liralık renkli 
bir TV. yakalandığı takdir de 200 bin lira ceza 
alınacak.

Televizyon vergilerini 
yatırmakta ihmal göstermeyin

30 hazirandan sonra vergisini 
yatırmayan televizyon 
sahiplerinden, televizyon bedelinin 
yüzde ellisi nispetinde ceza alınacak.

15-22 nisan tarihleri 
arasında kutlanacak olan 
Turizm Haftası nedeniyle 
ilk ve orta dereceli okulların 
folklor ekipleri şehrin çeşitli 
semtlerinde her gün ayrı 
ayrı gösteriler yapacak. 
Kültür ve Turizm Müdürlüğü 

yetkilileri ayrıca müdürlük 
bünyesinde bir de Klasik Türk 
Müziği korosu kurulduğunu, 
çalışmaların devam ettiğini 
bildirdiler. Klasik Türk Müziği 
korosu 11-12 mayıs günlerinde 
halka müzik ziyafeti çekecek, 
konserler verecek.

Turizm Haftası nedeniyle sergi açılıyor
Hafta süresince 

tüm şehirde folklor gösterileri yapılacak

Turizm Haftası dolayısıyla yarın İl Halk 
Kütüphanesi salonunda Turizm Sergisi açılacak. 
Sergi hafta boyunca ziyaretçiler için açık kalacak. 

Hastaneye bu kadar ihtiyaç 
varken, bu keyfiyet niye? 

ÖDP İl Başkanı Güzel Çalgan, dün 
düzenlediği basın toplantısında, "Gaziantep'in 
sağlık kuruluşu ve hastaneye ihtiyacının 
olduğunu belirterek, "Altı yedi çocuğun bir 
yatakta tedavi gördüğü bir dönemde Sağlık 
Bakanlığı'na ait ve bugüne kadar sağlık 
hizmeti veren bir binanın tüm itirazlara 
rağmen Şahinbey Belediyesi'ne verilmesi 
sağlık hizmetleri açısından ağır bir darbedir" 
dedi. 

Milletvekilleri duyarsız davranıyor 
Sosyal konulara duyarsız kalan, sosyal 

alanları tasfiye eden bir iktidarın sağlık 
alanında kullanılacak bir mekanı nikah 
salonuna dönüştürmek istemesi ve bu 
isteğinin yerine getirilmesinin düşündürücü 
olduğunu vurgularken, "Asıl vahim olan, AKP 
Milletvekillerinin konuyla ilgili açıklamaları 
ve duyarsız tavırlarıdır. Gaziantep Milletvekili 
Fatma Şahin, Şahinbey Belediyesi'nin 
kendisine ait bir nikah salonunun olmasını 
gerekçe gösteriyor ve bu konuların çok 
konuşulmaması gerektiğini öğütleyerek, aksi 
takdirde kurumlar arasında çatışma olacağını 
söylüyor. Mehmet Sarı ise bu konuda verilmiş 
bir karar olduğunu, artık yapacak bir şey 
olmadığını söylüyor" diye konuştu.

Halk duyarlı davranmalı 

ve tepki göstermelidir 
ÖDP olarak her yurttaşa ücretsiz sağlık 

politikasından yana olduklarını, AK Parti 
gibi halkın sağlığını bile rant kapısı olarak 
gören anlayışları kınadıklarını vurgulayan 
Çalgan, halkı bu konuda duyarlı olmaya 
ve tepki göstermeye çağırdı. "Devletin en 
önemli görevlerinden biri de vatandaşları 
ve yurttaşlarına ücretsiz sağlık hizmeti 
sunmasıdır. Devlet topladığı vergilerle halkın 
sağlığını korumak zorundadır" dedi. 

Çalgan, Kolejtepe'deki hastane binasının 
yine hastane olarak kullanımının devam 
etmesi için başlatacakları kampanyada 
toplayacakları imzaları Başbakan'a ve Sağlık 
Bakanı'na göndereceklerini, tüm demokratik 
kitle örgütlerini ve halkı kampanyaya destek 
vermeye çağırdıklarını vurguladı.

Ömer Can'ın dışında 
nikah salonu isteyen yok 

Tabipler Odası, Sağlık Müdürlüğü başta 
olmak üzere hemen herkes, Kolejtepe'deki 
hastane binasının yapılacak küçük tadilatlarla 
yine hastane olarak kullanılmasını isterken 
kendisi de doktor olan kentin sağlık 
sorunlarını çok yakından bilen, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Asım Güzelbey'in de 
öncelikli ihtiyacın sağlık merkezi olduğunu 
diye getirdiği ve "Elbette hastane daha önemli 
biz de orasının hastane olmasını isteriz. 

Fakat bina Şahinbey Belediyesi'ne verilmiş. 
Burasının hastane olarak kullanılmasını 
isteyenler elbette bu kentin yararını 
düşünüyor" dediği öğrenildi. 

Öncelikli yatırım sağlığa olmalı 
AKP Milletvekili Nurettin Aktaş'ın 

öncelikli sorunun sağlık olduğunu söylediği 
kaydedilirken, AKP İl Başkanı Ökkaş 
Eruslu'nun hastanenin nikah salonundan 
daha öncelikli bir hizmet olduğunu söylediği, 
"Hastane olsaydı daha iyi olurdu, ancak 
Başbakan Erdoğan, Şahinbey Belediyesi'ne 
vermiş bir kere ne yapalım?" dediği açıklandı. 
Eruslu'nun "Ama Başbakan burasının 
hastane olarak kullanılmak istendiğini 
bilmeyebilir, çünkü Şahinbey Belediyesi 
Başbakan'a taleple gitmiş, o da başka bir 
talep olmadığını düşünmüş olamaz mı?" 
şeklindeki bir karşılık, "Elbette, Başbakan 
Gaziantep'i çok iyi bilmiyor. Oranın bir 
hastane için çok uygun olduğunu bilmiyor 
olabilir. Şimdi bu konuda konuşup parti 
içi bir sıkıntıya neden olmak istemiyoruz. 
Onların da binaya ihtiyacı var. Fakat 
orası hastane için daha kullanışlı dediği 
belirtildi. Partili kaynakların verdiği bilgiye 
göre, hiç kimsenin bu konuda Ömer 
Can'ı desteklemediği, aksine herkesin 
Kolejtepe'deki binanın hastane olarak 
kalmasından yana tavır sergilediği bildirildi.

ÖDP, Kolejtepe'deki binanın hastane 
olarak kullanılması için imza kampanyası başlatıyor 

Ömer Can'ın dışında 
herkes hastane istiyor 

Proje ile kent merkezinde, daha 
çok Çıksorut bölgesinde bulunan 
besihanelerin Nizip Yolu Çaybaşı 
mevkiine götürülmesi hedefleniyor. 
AK Parti Gaziantep Milletvekili 
Ahmet Uzer, yaptığı açıklamada, 
projeyi hayata geçirerek, Türkiye'de 
bir ilki gerçekleştireceklerini ifade etti. 
Yerleşim birimlerine çok yakın olan 
besihanelerin, insan sağlığını tehdit 
ettiğine dikkati çeken Uzer, "Bu proje 
Türkiye'de ilk olması bakımından da 

örnek bir projedir. Pilot bölge olarak 
eğer burada başarılı olabilirsek bunu 
tüm Türkiye'ye yayacağız. Belki de 
bu noktada öncü bir hamle başlatmış 
olacağız. Sonuçta, Organize Besi 
Bölgesi'ni Nizip Yolu Çaybaşı mevkiine 
projelendirerek hayata geçireceğiz" dedi. 
Uzer, Organize Besi Bölgesi projesinin, 
hem sağlık hem de sanayi ve ticaret 
açısından önemli bir hamle olduğunu, 
besicilerin daha çağdaş mekanlara 
kavuşacağını da sözlerine ekledi.

Organize Besi Bölgesi Projesi hazır 
Canlı hayvanda ticaret merkezi konumunda bulunan Gaziantep'te, besicilerin 
kent dışına çıkartılması amacıyla "Organize Besi Bölgesi" projesi hazırlandı. 

Maarif Kavşağı'ndaki Atatürk Anıtı 
önündeki eylem sırasında konuşan 
TMMOB Ziraat Mühendisleri Odası 
Şube Başkanı Karaca Bozgeyik, 
toplumda adeletin ve eşitliğin 
sağlanmasında sosyal hukuk devletine 
ihtiyaç olduğunu, sağlık ve sosyal 
güvenlik başta olmak üzere tüm kamusal 
hizmetlerin temel insan haklarının 
karşılanmasına yönelik olduğunu 
hatırlatarak, "Sosyal devletin bu hakları 
garanti altına alma yükümlülük ve 
sorumluluğu vardır" dedi. 

Toplumsal ihtiyaçlar ticarete 
dönüştürülüyor

Karaca Bozgeyik, bu hizmetler için 
vatandaştan vergi toplandığını, toplanan 
vergilerin yine vatandaşın temel 
ihtiyaçlarını karşılamak için kullanılması 
gerektiğini belirtiği konuşmasını şöyle 
sürdürdü: "Şimdiye kadar bunu layıkıyla 

yapmayan hükümetler, bunların 
yapılmayacağı gerekçesiyle tamamen 
üstünden atmaktadırlar. Böylelikle temel 
insani ve toplumsal ihtiyaçları ticarete 
dönüştürerek şirketlere kar kaynağı 
haline getirmektedirler."

Kazanılmış yetersiz haklar da geri 
alınmaya kalkılıyor 

AKP Hükümeti'nin IMF ve Dünya 
Bankası programlarını "Reform" 
adı altında kararlılıkla yürüttüğünü, 
başta asgari ücretle çalışanlar, işsizler, 
emekliler, esnaf ve çiftçiler olmak 
üzere yoksul toplum kesimlerinin 
ihtiyaçlarını karşılamaktan uzak 
olan sağlık, eğitim, sosyal güvenlik 
kuruluşlarının vb, yetersizliği ve 
vatandaşın mağduriyetini kullanarak; 
kazanılmış yetersiz hakları da alarak 
insanları mağdur edecek düzenlemeler 
yaptığını belirtti.

Sosyal devlet, sosyal hakları garanti altına alır 
DİSK, TÜMTİS Sendikası, Demiryol İş Sendikası ve Türk İş 

üyelerinden oluşan Emek Platformu, hükümetin yıkım politikalarına 
karşı halkın temel ihtiyaçlarının adil, eşit, ulaşılabilir, ücretsiz olmasını 
ve gereksinimi kadar kamu hizmeti talep ettiklerini, güvenli bir gelecek 
ve "İnsanca Yaşanacak Bir Türkiye İçin" mücadele verileceğini açıkladı. 

Özgürlük ve Dayanışma Partisi İl Başkanı Güzel Çalgan, Kolejtepe'deki hastane binasının Çocuk 
Hastanesi olması için imza kampanyası başlatacaklarını açıkladı. Bu arada AKP İl Başkanı Ökkeş 
Eruslu, Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Asım Güzelbey ve Milletvekili Nurettin Aktaş'ın da binanın 
hastane olarak kullanılması yönünde görüş belirtikleri ve konunun partinin yetkili organlarınca 
yarın Gaziantep'e gelecek olan Başbakanı Recep Tayyip Erdoğan'a iletileceği öğrenildi.
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7524 SAYILI (TORBA) KANUNLA 

YAPILAN DEĞİŞİKLİKLER (8)

7524 SAYILI KANUNLA YAPILAN 
VERGİ DÜZENLEMELERİ ÖZETLE 
AŞAĞIDAKİ GİBİDİR.

A) KURUMLAR VERGİSİ 
KANUNUNDA YAPILAN 
DEĞİŞİKLİKLER

Kıymetli Madenlerin Değerleme 
İşlemlerinde Değerleme Ölçüsü Olarak 
Borsa Rayicinin Kullanılabilmesi

Bu Kanunun 7 nci maddesi ile Vergi Usul 
Kanununun “Borsa Rayici” başlıklı 263 
üncü maddesinde yapılması öngörülen 
değişiklikle, kıymetli madenler borsasında 
işlem gören kıymetli madenlerin 
değerleme işlemlerinde değerleme ölçüsü 
olarak borsa rayicinin kullanılması 
sağlanmaktadır.

Ayrıca yine bu Kanunun 8 inci maddesi 
ile Vergi Usul Kanununa “Kıymetli 
madenler” başlıklı 274/A maddesi 
eklenerek, kıymetli maden üretim ve 
alım-satımı ile iştigal eden mükelleflerin 
aktiflerinde ticari mal olarak kayıtlı 
olanlar hariç olmak üzere, mükelleflerin 
aktiflerinde tasarruf amacıyla tutmuş 
oldukları kıymetli madenler ile kıymetli 
maden ile olan alacak ve borçların borsa 
rayiciyle değerlenmesi sağlanmaktadır.

Dolayısı ile kıymetli madenlere dayalı 
fiziki ya da kaydi olarak açılan mevduat 
hesapları ile kredi hesapları da borsa rayici 
ile değerlenecektir.

Bu değerleme sonucu, geçici vergi dahil 
hesap dönemleri itibariyle değerleme 
farklarının gelir veya gider olarak dikkate 
alınabilecektir.

Düzenleme 2/8/2024 tarihinde yürürlüğe 
girmiştir.

Kayıt Dışı Faaliyette Bulunanlara 
Kesilecek Vergi Ziyaı Cezasının 
Artırılması

Bu Kanunun 9 uncu maddesi ile 
Vergi Usul Kanununun “Vergi Ziyaı 
Cezası” başlıklı 344 üncü maddesinde 
yapılan değişiklikle, mükellefiyet 
tesis ettirmeksizin kayıt dışı faaliyette 
bulunmak suretiyle vergi ziyaına sebebiyet 
verilmesi durumunda, kesilecek vergi 
ziyaı cezasının %50 artırımlı uygulanması 
düzenlenmektedir.

Düzenleme 2/8/2024 tarihinde yürürlüğe 
girmiştir.

Usulsüzlük Cezalarının Artırılması
Bu Kanunun 10 uncu maddesi ile Vergi 

Usul Kanununun “Usulsüzlük Dereceleri 
ve Cezaları” başlıklı 352 nci maddesinde 
yapılması öngörülen değişiklikle 
usulsüzlük cezaları artırılmaktadır.

Çocuklar küçük yaştan itibaren 
umutsuzluk içinde yaşamaya 

mahkum ediliyor
Yücetaş, ‘’İşçi Sağlığı ve İş 

Güvenliği (İSİG) Meclisi'nin 
MESEM’li (Merkezi Eğitim Merkezi) 
çocukların ölümü ve çalışma 
koşullarına dikkati çekmek için 
hazırlanan 2023 Eylül-2024 Ağustos 
eğitim öğretim yılında meydana 
gelen çocuk işçi ölümleri raporuna 

göre, son bir yılda en az 66 çocuk 
işçi hayatını kaybetti. Çocuklarını 
koruyamayan, aç ve sahipsiz bırakan, 
sömüren, çocuklarına çocukluğunu 
yaşatmayan bir ülke. Çocuklarımız 
küçük yaştan itibaren gelecek kaygısı 
içinde, umutsuzluk içinde yaşamaya 
mahkûm bırakılıyor’’ dedi. 

Çocukların asıl katilinin düzenin 
kendisi olduğunu söylemeliyiz
‘Ülkemizde yoksulluktan, 

gericilikten payını çocuklar da 
fazlasıyla alıyor’ diyen Yücetaş, 
‘’Geçtiğimiz günlerde kaybettiğimiz 
Narin'e de değinmeden 
geçemeyeceğim. Narin 8 yaşındaydı, 
ailesinin de içinde olduğu karanlık 
bir odak tarafından katledildi. 
Katillerini tanıyoruz ve sadece 
kamuoyuna yansıyan isimlerden 
ibaret değil biliyoruz. Hayatını 
kaybeden, hayatı elinden alınan tüm 

çocukların asıl katilinin ise düzenin 
ta kendisi olduğunu söylemeliyiz. 
Çocuklarımızı hak ettikleri gibi; 
çocukluklarını yaşayabilecekleri, 
gelecek kaygısı çekmeyecekleri, 
eşit şartlara sahip olacakları, özgür 
ve güvenli yarınlara eriştireceğiz. 
Türkiye Komünist Partisi olarak söz 
veriyoruz: çocuklarını yaşatan, seven 
bir ülkeyi mutlaka kuracağız’’ mesajı 
verdi. Haber Merkezi 

Türkiye’de her iki çocuktan biri yoksul

Manisa Soma’da AKP 
Batman Milletvekili Ferhat 
Nasıroğlu’nun aile şirketine 
ait Fernas maden ocağında 
Bağımsız Maden-İş Sendikası’na 
üye olduğu gerekçesiyle altı 
kişi işten çıkarıldı. 21 gündür 
eylemini sürdüren işçiler 
direnişi Türkiye’nin çeşitli 
noktalarına taşıma kararı aldı. 
İşçiler dün Nasıroğlu’nun Muğla 
Bodrum’daki oteli önünde de 
üç gün sürecek nöbet eylemine 
başladı. Daha sonra eylemi 
yarın Ankara’ya taşıyacaklarını 
duyuran maden işçileri, önce 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı önünde bir basın 
açıklaması yapacak, ardından 
Fernas Holding’in Ankara’daki 
binası önüne gidecek. Maden 
işçileri daha sonra da Meclis 
önünde tüm gece nöbet tutacak. 
Konuya ilişkin Cumhuriyet’e 
konuşan Bağımsız Maden İş 
Sendikası Örgütlenme Uzmanı 
Mert Batur, “Şirket geri adım 
atmıyor. 6 işçiyi geri almam, 
diyor. Maaşların yeterli olduğunu 
ve iş güvenliğiyle ilgili bir sorun 
olmadığı ifade ediliyor” dedi. 

İŞÇİNİN KABURGASI 
KIRILDI

İstanbul Çatalca’da Tek Gıda-
İş’e üye oldukları için işten 
atılan Polonez gıda fabrikası 
işçilerinin direnişinde 58. gün 
geride kaldı. İşçiler sık sık polis 
müdahalesiyle karşı karşıya 
kalıyor. Tek Gıda İş Sendikası 
Örgütlenme Uzmanı Suat 
Karlıkaya yaşanan sürece ilişkin 
şunları söyledi: “Biz çok önceden 
ilan ettik. İşçi arkadaşlarımızın 
işbaşı yapmasıyla ilgili işveren bir 
adım atmazsa servislerin girişine 
izin vermeyeceğimizi ifade 
ettik. Gerekirse kapının önüne 
yatacağımızı söyledik. Eylemimiz 
başladı. Önceki gün de Emniyet 
güçleri bize saldırdı. İşçilerden 

birinin iki kaburgası kırıldı. Bir 
arkadaşımızın omzu çıktı. Yedi 
arkadaşımız da biber gazından 
etkilendiği için hastaneye 
kaldırıldı. Şu anda fabrikanın 
önündeyiz. Fabrika üretimi 
durdurdu. Çalışanlar idari izinli. 
Sendika üyesi olduğu için işten 
çıkarılan işçilerin geri alınmasını 
istiyoruz.” 

İstanbul’da sadece gıda 
işçileri değil plastik işçileri 
de hak mücadelesi veriyor. 
Hadımköy’deki As Plastik’te grev 
kararının ardından işten atılan 
işçilerin direnişi 14 gündür 
devam ediyor. Petrol-İş Sendikası 
işyeri temsilcisi Savaş Çakmak 
grevin resmi olarak 19 Eylül’de 
başlayacağını söyledi. Çakmak, 
“Biz grev ilan yazısını astıktan 
sonra 3’ü sendika temsilcisi 
olmak üzere 10 kişi işten 
çıkarıldık. Yalnızca grev yapmak 
istediğimiz, geçinemediğimizi 
söylediğimiz ve bu nedenden 
dolayı sendikalaştığımız 
için işten çıkarıldık. Burada 
suçlu olan biz değiliz. İşveren 
sendikalaşmayı kırmak için 
birçok uygulama yapıyor. Petrol-
İş Sendikası’na üye olduk. Şu an 
yalnızca sendikalaştığımız için 
Kod-46 ve Kod-49 ile tazminatsız 
bir şekilde işten çıkarıldık. Yüz 
kızartıcı bir suç işlemişiz gibi 
bir madde uygulandı. İşveren 
sendikalaşmayı yüz kızartıcı bir 
suç olarak görüyor. Biz yüzde 
35 zam talebinde bulunduk. 
Ancak hiçbir şekilde bu 
talebimizin karşılanmayacağını 
söyledi. Sosyal haklarımızın 
iyileştirilmesini istedik. Bu 
talebimiz de karşılık bulmadı” 
dedi. 

İşçi direnişinin bir diğer 
adresi olan Gaziantep’te ise 
Akcanlar Tekstil işçilerinin 
vergi kesintilerine, yedili 
çalışma sistemi dayatmasına 

ve kötü çalışma koşullarına 
karşı başlattığı direniş bugün 
birinci ayını doldurdu. İşçiler, 
aileleriyle birlikte fabrikanın 
önünde ve kentin çeşitli 
noktalarında eylem yaparak 
seslerini duyurmaya çalışıyor. 
Birleşik Tekstil Dokuma ve 
Deri İşçileri Sendikası (BİRTEK 
SEN) Genel Başkanı Mehmet 
Türkmen, “Direniş patronun 
pazar tatilini ortadan kaldıran 
yedili sistemi dayatması üzerine 
başladı. Ayrıca işçiler, vergi 
kesintisiyle birlikte ücretlerinin 
düşmesine de tepkili. Direnişe 
başlayınca daha ilk gün 
yaklaşık 90 işçi tazminatsız 
işten çıkarıldı. İşçiler bir aydır 
mücadele ediyor. Patron yedili 
sisteme dair yasal mevzuata 
dayanıyor. İşçiler yıllardır 
pazar tatiliyle çalışıyor. Yasaya 
dair işçilerin onayı alınması 
gerekiyor. Çalışma koşullarında 
esaslı değişiklik demektir bu. 
İşçi bunu kabul etmediğinde 
tek taraflı sözleşmeyi feshetme 
ve tazminatını alarak işten 
çıkma hakkı var. Patron bunu 
da kabul etmiyor” ifadesini 
kullandı. Türkmen, Akcanlar’ın 
patronuna ait Gaziantep’teki 
Divan ve Grand Otel için boykot 
kampanyası başlatacaklarını da 
söyledi.

Hatay’da İskenderun Organize 
Sanayi Bölgesi’nde bulunan 
Befesa Silvermet fabrikasında 
Birleşik Metal-İş üyesi işçilerinin 
düşük ücretlere karşı başlattığı 
grev 52’nci gününde. Birleşik 
Metal-İş Sendikası Anadolu 
Şube Başkanı Deniz Ilgan, 
“Toplu iş sözleşmesi görüşmesi 
yapıldı. Grev devam ediyor. 
İşveren anlaşmaya dair yeni 
bir teklif sunmadı. Direnişimiz 
sürüyor. Haklarımızı alana kadar 
da mücadeleyi sürdüreceğiz” 
dedi. Cumhuriyet

İşçiler, Akcanlar’a ait Divan ve Grand 
Otel için boykot kampanyası başlatacak

Şehirde uyuşturucu kullanımının 
ilkokul seviyelerine kadar 

indiğini görmekteyiz
Uyuşturucu kullanım yaşına değinen Av. 

Sancılı, ‘’Sanayi, ticaret ve istihdam şehri 
olarak anılan, Türkiye’nin yanı sıra Güneydoğu 
Anadolu Bölgesi’nin lokomotif illeri arasında 
bulunan Gaziantep’in hızla nüfusu artarken, 
buna bağlı olarak birçok suç oranlarında da 
bir artış yaşanıyor. Bunlardan biri uyuşturucu 
kullanımı. Şehirde uyuşturucu kullanımının 
ilkokul seviyelerine kadar indiğini 
görmekteyiz. Okul önlerini bırakın evimizin 
hatta yediğimiz yemeğin içtiğimiz suyun ve 
diğer içeceklerin içine bile girmiş durumda. 
Birçok kişiye de bu yolla enjekte ediyorlar. O 
yüzden hiçbir zaman tanımadığınız kişilerden 
yemek ve içecek alınmamalı’’ uyarısında 
bulundu. 

Gelir dağılımındaki adaletsizlik 
bir an önce son bulmalı

Şehirde hırsızlık, yağma ve gasp gibi 
olayların artmasını uyuşturucuya bağlayan 
Sancılı, ‘’Uyuşturucu illetine düşmüş 
birisi, kriz geçirdiğinde ve cebinde alacak 
parası olmadığından her türlü suçu işleme 
potansiyeline sahip oluyor. Bu da suç 
oranlarının artması anlamına geliyor. Ayrıca 
ekonomik refahın bozulduğu ülkelerde ve 
kentlerde suç oranları artar. Eğer bir toplum 
ekonomik yönden refaha kavuşmuş ise 
orada suç oranları düşer, ancak tam tersi 
bir durum yaşanırsa suç oranları artar. 
Şehrimizde de böyle bir durum yaşanıyor. 
Kentin bir tarafında insanlar yiyecek ekmek 
bulamazken, diğer tarafından ise insanlar ne 
yiyeceklerini şaşırıyorlar. Böyle olmamalı. 
Gelir dağılımındaki adaletsizlik bir an önce 
son bulmalı’’ şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Adliyedeki raflar uyuşturucu 
dosyalarıyla dolup taşıyor

3 dönem kuralı nedeniyle 
görevinden affını isteyen AK 
Parti Karkamış İlçe Başkanı 
Ahmet Özaslan, ‘’2014 yılından 
bu yana büyük bir onur ve 
gururla yürütmekte olduğum AK 
Parti Karkamış İlçe Başkanlığı 
görevimden partimizin 3 dönem 
kuralı sebebiyle affımı isteyerek 
ayrılmak durumundayım. Her 
zaman partimizin başarısı için 
elimden geleni yapmaya devam 
edeceğimizi ve her türlü desteği 
vermeye hazır olduğumu belirtmek 
isterim’’ açıklamasını yaptı. 

AK Parti Nizip İlçe Başkanı 
Muharrem Cankesen, ‘’AK parti 
teşkilatımızda bayrak yarışı ile 
görev aldığımızı ve bu bayrağı daha 

üst seviyelere taşıyacak bilinçli, 
inançlı, dava ruhu ile hareket eden 
bireylerin olduğunu belirtmek 
isterim. Yeni dönemde gerek 
atama ile olsun gerek ise kongre 
süreci ile olsun aday olmadığımı 
kamuoyunun bilgisine saygılarımla 
arz ederim’’ şeklinde konuştu.  

Cankesen, ‘’Teşkilatımızda 
şahsıma tevdi edilen her işi 
görev bilinci ile kabul ettiğimi 
ve üzerime düşenin en iyisini 
aynı şuur ve bilinç ile yerine 
getirme gayreti içinde olduğumu 
belirtmek isterim. Taktir edersiniz 
ki teşkilatımız her zaman dinamik 
bir yapıda olmuştur. Bu nedenle 
ilçemizde Belediye başkanlığını 
tekrar alacağımıza olan inancım 

tam’’ ifadelerine yer verdi. 
Sağlık sorunları nedeniyle 

affını isteyen AK Parti Yavuzeli 
İlçe Başkanı Mehmet Ali Polat, 
ise şu şekilde konuştu: ‘’2017 
yılında devraldığım ve gururla 
yürütmekte olduğum AK 
Parti Yavuzeli İlçe Başkanlığı 
görevimden, ne yazık ki yaşadığım 
sağlık sorunları nedeniyle affımı 
istemek zorunda kaldım. Bu 
süreçte sizlerle birlikte gönül 
gönüle, gece gündüz demeden 
hemşerilerimizin geleceği 
için çalıştık. Ancak, sağlık 
durumumun gerektirdiği tedavi 
süreci nedeniyle görevimi en 
iyi şekilde sürdüremeyeceğime 
kanaat getirdim.’’ Haber Merkezi 

AKP’de yaprak dökümü başladı

Üniversite öğrencileri için ilk meclis gezisi
Gaziantep’teki 6 farklı otelin profesyonel 

aşçıları, kentin zengin mutfak kültüründen 
esinlenerek, vegan, vejetaryen ve şifalı 
ürünler hazırladılar. “Türkiye’nin ve 
Dünyanın Önemli Şefleri Gaziantep’in 
Gıdaları ile Vegan, Vejetaryen ve Şifa 
Ürünlerine Yön Verecek” başlığı etrafında 
gerçekleşen yarışmada, şefler Gaziantep’in 
yöresel lezzetlerini kendi özgün 
dokunuşlarıyla yeniden yorumladı.

Bu gastronomi şöleni, sadece 
lezzetleri değil, şeflerin sunum ve 
yaratıcı yaklaşımlarını da öne çıkardı. 
Yöresel ürünlerin modern tekniklerle 
harmanlandığı tabaklar, izleyicilerden 
büyük ilgi gördü.

Bölgenin gastronomi zenginliklerini ve 
sağlık temalı yemek anlayışını bir araya 
getirerek Gaziantep mutfağının uluslararası 
alanda daha da tanınmasına katkı sağlayan 
bu workshop, Gaziantep mutfağının sadece 
geleneksel değil, aynı zamanda çağdaş ve 
yenilikçi yönünü de gözler önüne serdi. 
Haber Merkezi

Sermin Ocak anısına 
workshop düzenlendi

Bu proje, gençlerin ülkenin tarihi 
ve siyasi merkezlerini yakından 
tanımalarına olanak tanıyarak, 
milli bilinç ve tarih şuurunun 
pekiştirilmesini amaçlıyor.

Ankara’ya yapılan bu özel gezide 
gençler, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kalbinde unutulmaz bir 
deneyim yaşadılar. Gezi 
programı kapsamında ilk durak, 
Cumhuriyetimizin kurucusu 
Mustafa Kemal Atatürk’ün ebedi 
istirahatgahı olan Anıtkabir 
oldu. Öğrenciler, burada Ata’ya 
saygılarını sunarak bağımsızlık 
mücadelesinin ruhunu derinden 
hissettiler. Anıtkabir Müzesi’nde 
sergilenen, Kurtuluş Savaşı’na ve 
Cumhuriyet’in kuruluşuna dair 
tarihi belgeler ve objeler, gençlere 
Türkiye’nin zorlu bağımsızlık 
yolculuğunu bir kez daha hatırlattı.

Bir sonraki durak ise Türkiye’nin 
siyasi hayatının merkezi olan 
Türkiye Büyük Millet Meclisi oldu. 
Gençler, meclisi gezerek burada 
yapılan yasama çalışmalarını 
yerinde gözlemledi ve ülkenin 
yönetim sistemine dair bilgi 
edindi. Ayrıca TBMM’de yapılan 
özel sunumlar sayesinde gençler, 
Cumhuriyet’in kuruluş yıllarına 
dair detaylı bilgiler öğrenme fırsatı 
buldular.

Gezinin en etkileyici 
duraklarından biri de 1. Türkiye 
Büyük Millet Meclisi ve Kurtuluş 
Savaşı Müzesi oldu. Bu tarihi 
mekânlarda gençler, Kurtuluş 
Savaşı’nın yönetildiği ve Türkiye 
Cumhuriyeti’nin temellerinin 
atıldığı binayı ziyaret ederek o 
dönemin atmosferini yaşadılar. 
Milli Mücadele’nin zorlu şartları 

altında alınan kararlar, kazanılan 
zaferler ve halkın bağımsızlık 
mücadelesine verdiği destek, 
gençler üzerinde derin izler bıraktı.

Ankara’daki diğer önemli 
duraklardan biri de Ankara Kalesi 
oldu. Ankara’nın tarihi dokusunu 
gözler önüne seren bu kale, şehrin 
yüzyıllara dayanan tarihine tanıklık 
ediyor. Gençler, kaleyi gezerek 
şehrin kültürel zenginliklerine dair 
bilgi sahibi oldular.

Son olarak gençler, Atatürk’ün 
mirası olan ve Türkiye’nin tarım, 
hayvancılık ve sanayi alanındaki 
modernleşmesinin sembollerinden 
biri olarak görülen Atatürk Orman 
Çiftliği’ni ziyaret etti. Burada 
Atatürk’ün tarıma ve doğaya 
verdiği önemi bizzat görme fırsatı 
bulan gençler, Türkiye’nin bu 
alandaki dönüşümüne tanıklık 
ettiler.

Geziye katılan gençler ise bu 
fırsatı kendilerine sunan Başkan 
Umut Yılmaz’a teşekkür ederek, 
gezinin kendileri için unutulmaz 
bir deneyim olduğunu dile 
getirdiler. Anıtkabir’den TBMM’ye, 
Kurtuluş Savaşı Müzesi’nden 
Atatürk Orman Çiftliği’ne kadar 
Ankara’nın tarihi ve kültürel 
zenginliklerini keşfetmenin büyük 
bir ayrıcalık olduğunu belirten 
gençler, bu tür projelerin devam 
etmesini istediklerini ifade ettiler.

Gaziantep’ten Ankara’ya uzanan 
bu yolculuk, gençlere Türkiye’nin 
zengin tarihini, milli mücadelesini 
ve Atatürk’ün mirasını yerinde 
tanıma fırsatı sunarak, onların bilgi 
dağarcığını genişletti ve geleceğe 
yönelik farkındalıklarını artırdı. 
Haber Merkezi


